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Zmluvné strany 
 
Zariadenie: Domov dôchodcov a domov sociálnych služieb pre dospelých Holíč 
 

 
 
 

Prijímateľ sociálnej služby: Meno a priezvisko 
 

  
 

uzatvárajú zmluvu o poskytovaní celoročnej pobytovej formy  

 

Dátum začačia poskytovania sociálnej služby: ..........................  

 

Na dobu: .............................. 
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Budem bývať:  
 

Na 1-posteľovej izbe  
 

Na 2-posteľovej izbe  
 

Na 3-posteľovej izbe  
 

Na 4-posteľovej izbe  
 
 
 
 

Zariadenie poskytuje: 
 

 pomoc pri odkázanosti 
 
 



Riadiaca dokumentácia DD a DSS pre dospelých Holíč – iba pre vnútornú potrebu 

  

5 z 15 
 

 

   
DD a DSS pre dospelých 

Holíč 
 

Zmluva o poskytovaní 
celoročnej sociálnej 

služby v ľahko 

čitateľnej forme 

Dokument č. 1 

Vydanie: 1 

Platnosť vydania od: 01.11. 2023 
 
 

 
 
 

základné sociálne poradenstvo 
 
 
 
 
 
 
 

sociálnu rehabilitáciu 
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ubytovanie 
 
 
 

stravovanie 
 
 
 

upratovanie 
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pranie 

žehlenie 
 
 
 
 
 

úschovu cenných vecí 
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V zariadení mi zabezpečia 
 

 záujmovú činnosť 
 
 
 

rozvoj pracovných zručností 
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ošetrovateľskú starostlivosť 
 
 
 

Ak budem mať záujem môže mi zariadenie zabezpečiť: 
 

 

 
Kadernícke služby a pedikúru 

 
 

výlety a rekreácie 
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V zariadení zaplatím za deň: .....................€/deň  
 
 

Za stravu – raňajky, desiatu, obed olovrant a večeru: ..................€/deň  

 
 

Za bývanie: ............€/deň                                      
 

Za pomoc pri odkázanosti: .................€/deň         
 

Za upratovanie, pranie, žehlenie:..............€/deň         

 

                                                 Za mesiac je to spolu:.................. € 
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Moje práva 
 
 
- právo na kontakt (telefonický, písomný, elektronický...) a udržiavanie vzťahov (rodinných, 
partnerských, priateľských)  

                               
 
 
- právo na súkromie 
 

                      
 
 
 
 
- podieľať sa na určovaní životných podmienok v tomto zariadení 
 

 



Riadiaca dokumentácia DD a DSS pre dospelých Holíč – iba pre vnútornú potrebu 

  

12 z 15 
 

 

   
DD a DSS pre dospelých 

Holíč 
 

Zmluva o poskytovaní 
celoročnej sociálnej 

služby v ľahko 

čitateľnej forme 

Dokument č. 1 

Vydanie: 1 

Platnosť vydania od: 01.11. 2023 
 
 

 

Moje povinnosti 
 
- platiť na úhradu za poskytované sociálne služby 
 
 

 
 
 
- informovať o zmenách v príjmoch, majetkových pomeroch a ďaľších skutočnostiach 

 
 
- oboznámiť sa s Domovým poriadkom, ďalšími predpismi a riadiť sa nimi 
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Zariadenie ná povinnosti 
 
- poskytovať  sociálnu službu na odbornej úrovni, v rozsahu uvedenom v tejto zmluve 
 
 

 
 
- zachovať mlčanlivosť o všetkých skutočnostiach, ktoré sa dozvedelo o mne pri poskytovaní 
sociálnej služby  
 

 
- podporiť ma pri mojich činnostiach a aktivitách s rešpektovaním mojich osobných cieľov, 
potrieb, schopností a zdravotného stavu. 
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Ukončenie poskytovania sociálnej služby   
     

        
 
 
 
 
- ak sa sám rozhodnem 
 

 
 
 
 
 
- ak nezaplatím za poskytované služby dlšie ako tri mesiace 
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- ak porušujem dobré mravy hrubým spôsobom 
 

                          
 
 
- ak sa zruší zariadenie alebo už nepotrebujem pomoc 
 
 
 

 
 
 
 
- žiadosť o ukončenie musí byť písomne 
 

 
 
V Holíči, dňa .............................. 
 
 
....................................................    ............................................... 
prijímateľ sociálnej služby      zariadenie 
 


